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P R O T O K Ó Ł  Nr XXVII/08 
 

z sesji Rady Gminy Mokrsko odbytej w dniu 11 i 12 g rudnia 2008 roku w sali 
konferencyjnej Urz ędu Gminy Mokrsko pod przewodnictwem pani Sabiny 
Sokół – Przewodnicz ącej Rady Gminy Mokrsko 
 
Ustalona liczba radnych  -  15 
Faktyczna liczba radnych – 15 
Liczba radnych obecnych na sesji – 14 
 
Radni Rady Gminy obecni na sesji: 
1.Braliński Zbigniew 
2.Gładysz Irena 
3.Grześlak GraŜyna 
4.Kmiecik Jan 
5.Majtyka Grzegorz 
6.Mielczarek Marek 
7.Piśniak Arkadiusz 
8.Podyma Zbigniew 
9.Rzepka Wiesław 
10.Słowik Zdzisław 
11.Sokół Sabina 
12.Strózik Teresa 
13.Szaniec Wojciech 
14.Wolna Genowefa 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  
1.Tomasz Kącki – Wójt Gminy 
2.Stanek Małgorzata – inspektor 
3.Piekarek Sylwia –  w zastępstwie  Skarbnika Gminy  
4.Beata Marczak – inspektor w UG 
5.Skośkiewicz Zbigniew -  Projektant  Agencji UŜytkowania i Poszanowania Energii 
                                                 Sp.z.o.o. w Łodzi 
6.Ciura ElŜbieta – sołtys sołectwa Mątewki 
7.Braliński Stanisław – sołtys sołectwa Motyl 
8.Wróbel Stanisław – sołtys sołectwa Brzeziny 
9.Komor Danuta – sołtys sołectwa Mokrsko II 
10.Szajsner Beata – sołtys sołectwa Krzyworzeka II 
11.Ptak GraŜyna – sołtys sołectwa Jasna Góra 
12.Szkudalrek Zbigniew – sołtys sołectwa Komorniki 
13.Czart Wiesława – sołtys sołectwa Chotów 
 
 
Ogółem w obradach XXVII sesji udział wzięło 28 osób. 
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Porządek obrad sesji: 
 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2.Ustalenie porządku obrad sesji 
3.Przyjęcie protokółu z XXV i XXVI sesji Rady Gminy 
4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
5.Informacja Wójta Gminy o działalności pomiędzy sesjami 
6.Uchwalenie projektu załoŜeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 
   gazowe Gminy Mokrsko 
7.Podjęcie uchwał w sprawie: 
   a/ zatwierdzenia projektu „WIEJSKI LIDER SZANSĄ NA AKTYWIZACJĘ GMINY 
        MOKRSKO” w ramach Działania 9.5 Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał 
        Ludzki 2007-2013 
   b/  wyraŜenia zgody na uŜywanie herbu Gminy Mokrsko przez Lokalną Grupę Działania 
       „ZIEMIA WIELUŃSKA” 
8.Zmiany w budŜecie gminy na 2008r 
9.Podjęcie uchwały w sprawie zmian Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Mokrsko na lata 
   2008-2015. 
10.Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 
11.Zamknięcie obrad sesji 
 
 

P u n k t   1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
 
 

Pani Sabina Sokół, Przewodnicząca Rady – otworzyła XXVII sesję Rady Gminy. Stwierdziła 
wymagane kworum radnych do podejmowania uchwał i następnie powitała wszystkich 
obecnych na sesji. 
 

 
 

P u n k t   2 
 

Ustalenie porządku obrad sesji: 
 

 
Do porządku obrad sesji jaki został przesłany radnym łącznie z zaproszeniem na sesję, Wójt 
Gminy zaproponował wniesienie następujących poprawek; 
1.punkt 6 „Zmiany w budŜecie gminy na 2008r” przenieść pod koniec  sesji  jako punkt 8 
2. wprowadzić do porządku obrad sesji punkt 9 „Podjęcie uchwały w sprawie zmian Planu 
    Rozwoju Lokalnego Gminy Mokrsko na lata 2008-2015”. 
Zmiana  jest podyktowana tym, iŜ złoŜyliśmy wnioski do Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Łódzkiego. Jeden z tych wniosków dotyczył budowy kanalizacji 
w miejscowości Mokrsko. Otrzymaliśmy pismo z Urzędu Marszałkowskiego o uzupełnienie 
wniosku i przeprowadzenie postępowania wyjaśniającego  do niektórych punktów.  
 W związku z tym musimy wprowadzić  zmiany do Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008-
2015 oraz „Limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne”, wiąŜe się to z 
zapisami dotyczącymi wykonania pewnych zadań. 
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Mając powyŜsze na uwadze oraz zmiany związane z przygotowaniem wniosku, chciałbym 
zgłosić propozycję o przerwanie sesji w dniu dzisiejszym po punkcie 7 i  kontynuowanie jej w 
dniu następnym tj.12 grudnia 2008r. /Wniosek w tej sprawie pan Wójt odczytał, stanowi on 
załącznik Nr 1 do protokółu/.  
Jak pamiętacie  składaliśmy  ostatnio wniosek na kanalizację na Mokrsko, odrzuciliśmy rok 
2007. W piśmie jakie otrzymaliśmy obecnie, Urząd Marszałkowski kwestionuje nam między 
innymi uwzględnienie we wniosku prac związanych z budową kanalizacji w roku 2008,  
poniewaŜ decyzja oddziaływania na środowisko była wydana dopiero16 października br. 
Przygotowując nowy wniosek pomniejszamy go o rok 2008. 
 
Następnie pani Przewodnicząca Rady – przedstawiła porządek obrad sesji ze zmianami 
zaproponowanymi przez Wójta Gminy: 
11 grudnia 2008 r 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2.Ustalenie porządku obrad sesji 
3.Przyjęcie protokółu z XXV i XXVI sesji Rady Gminy 
4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
5.Informacja Wójta Gminy o działalności pomiędzy sesjami 
6.Uchwalenie projektu załoŜeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 
   gazowe Gminy Mokrsko 
7.Podjęcie uchwał w sprawie: 
   a/ zatwierdzenia projektu „WIEJSKI LIDER SZANSĄ NA AKTYWIZACJĘ GMINY 
        MOKRSKO” w ramach Działania 9.5 Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał 
        Ludzki 2007-2013 
   b/  wyraŜenia zgody na uŜywanie herbu Gminy Mokrsko przez Lokalną Grupę Działania 
       „ZIEMIA WIELUŃSKA” 
12 grudnia 2008r 
8.Zmiany w budŜecie gminy na 2008r 
9.Podjęcie uchwały w sprawie zmian Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Mokrsko na lata 
   2008-2015. 
10.Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 
11.Zamknięcie obrad sesji 
 
Rada Gminy porządek obrad XXVII sesji ze zmianami zaproponowanymi przez Wójta Gminy przyjęła. 
 
 
 
 

P u n k t   3 
 

Przyjęcie protokółu z XXV i XXVI sesji Rady Gminy 
 

Protokóły z XXV i  XXVI sesji Rady Gminy były  wyłoŜone na sali obrad przed sesją. Do 
protokołów nie zgłoszono uwag, zostały przyjęte bez odczytywania. 
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P u n k t   4 
 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono: 
1.radnego Zbigniewa Podymę 
2.radną Genowefę Wolną 
3.radnego Wiesława Rzepka 
 
Zaproponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków Rada Gminy przyjęła. 

 
 

P u n k t   5 
 

Informacja Wójta Gminy o działalności pomiędzy sesjami 
 

Pan Tomasz Kącki, Wójt Gminy – przedstawił informację o działalności pomiędzy sesjami 
/zał.Nr 2/ 
Dyskusja: 
Radny Majtyka – chciałbym zapytać się odnośnie kontroli drogi na Brzezinach, co ma być 
kontrolowane i jakie pisma w tej sprawie wpłynęły. 
Przewodnicząca Rady –  Odczytała pismo Łódzkiego Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w Łodzi w sprawie skargi pana Szańca Wojciecha zam.OŜarów na działania 
Wójta Gminy Mokrsko. 
Następnie pani Przewodnicząca przekazała skargę Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 
celem rozpatrzenia podniesionych zarzutów.  
Radny Piśniak –  uwaŜam, Ŝe pan Wójt powinien wystąpić na drogę wyjaśniającą, poniewaŜ 
w skardze jest zarzut o korupcję, o bezprawne podjęcie uchwały itd. 
Przewodnicząca Rady -   w ub.roku była podejmowana uchwała o drogach gminnych. Projekt 
tej uchwały był przygotowany przez p.Szańca. Droga na Brzezinach nie była wymieniona 
jako droga gminna. 
Radny Majtyka – skąd pan Szaniec ma dane dotyczące umowy  i spraw związanych z 
wykonawstwem. 
Wójt Gminy – wszystkie sprawy związane z przetargami są dostępne na stronie internetowej 
Urzędu. Pan.Szaniec zna temat poniewaŜ był dawniej inspektorem ds. drogownictwa w 
Urzędzie Gminy. W przyszłości moŜemy mieć  problemy róŜnej natury i kontrolujących moŜe 
być więcej.. Urząd Gminy  zaangaŜowany będzie aby odpierać zarzuty, Rada natomiast 
będzie musiała je rozpatrzyć. Bez względu czy my się wybronimy czy nie, padnie na nas cień 
i będziemy inaczej postrzegani na zewnątrz gminy. 
Uderzenie jest w Wójta, ale traci na tym cała Gmina. Zaczyna się robić „mały paraliŜ” nie 
tylko czasowy, ale związany ze sporymi wydatkami pienięŜnymi. Kiedyś przy realizacji 
zadań nie  przeprowadzało się bardzo szczegółowych przygotowań, map, kosztorysów  i nikt 
nie miał o to pretensji, nawet najgorsza opozycja. 
Chcę równieŜ powiedzieć, Ŝe pan Szaniec złoŜył równieŜ pismo do Sądu Pracy odnośnie 
Ŝądania wypłaty naleŜnej nagrody jubileuszowej oraz nie wypłacenia dodatku funkcyjnego za 
kierowanie ludźmi 
Radny Piśniak – uwaŜam, Ŝe powinniśmy poczekać na opinie kontrolujących. Jeśli kontrola 
potwierdzi, Ŝe było zrobione wszystko dobrze zgodnie z  normami, to pan Szaniec moŜe sobie 
pisać. 
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PoniewaŜ do złoŜonej informacji Wójta nie było więcej pytań, Przewodnicząca uznała ten 
punkt z zakończony i przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 

P u n k t    6 
 

Uchwalenie projektu załoŜeń do planu zaopatrzenia w ciepło,  
energię elektryczną i paliwa gazowe Gminy Mokrsko 

 
Projekt załoŜeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe Gminy 
Mokrsko został radnym przesłany łącznie z zaproszeniem na sesję. /Projekt załoŜeń stanowi 
załącznik Nr 3/ 
W związku z tym postanowiono przejść do zadawania pytań. 
Dyskusja: 
Radny Mielczarek – na stronie 35 „ZałoŜeń” tab.Nr 8 - Areał siewny gminy Mokrsko z 
podziałem na asortyment podana jest ilość słomy z ha: Ŝyto 2,5 t, jęczmień 2,4 t. Wydaje mi 
się, Ŝe ilość uzyskanej słomy z Ŝyta powinna być wyŜsza. Słoma Ŝytnia jest 3 razy większa od  
słomy jęczmiennej. Według mnie ilość słomy  z 1 ha Ŝyta powinna wynosić  ok.7t. 
Radny Majtyka –  strona 4 Punkt1.1 „Podstawa Prawna Opracowania” w art.19 pkt 4 jest 
napisane ”Przedsiębiorstwa energetyczne udostępniają nieodpłatnie zarządowi gminy 
plany…”. Zarządu  Gminy juŜ nie ma, organem gminy jest Wójt. NaleŜy to poprawić. 
Pan Skośkiewicz – my otrzymaliśmy z Urzędu Gminy obszar zasiewu  poszczególnych zbóŜ, 
a ilość słomy wyliczana jest w oparciu o średnie  ogólnopolskie wskaźniki. 
Przewodnicząca Rady   
- na stronie 9 opracowania ppunkt 2.2.2 Trasy komunikacyjne, jest napisane: „Przez teren 
gminy nie przebiega Ŝadna droga krajowa, jedynie wzdłuŜ fragmentu gminy droga 
wojewódzka. Przez teren gminy przebiegają 36 km dróg gminnych oraz sieć dróg 
dojazdowych, będących w większości drogami gruntowymi” 
Nic się nie mówi o drogach powiatowych, które przecieŜ przebiegając przez naszą gminę. 
- str.10 jest napisane ”Coraz częściej tradycyjne ogrzewanie węglowe czy koksowe jest 
zastępowane kotłami gazowymi lub olejowymi”. Na naszym terenie nie ma praktycznie 
takiego rodzaju ogrzewania. 
Pan Skośkiewicz  -  jest to uwaga ogólna, Ŝe jest taki trend w Polsce. 
Pani Przewodnicząca  
 - str.11 tabela 2. Źródła ciepła w gminie Mokrsko w poz.7 jest  podany adres  zakładu 
„MULTI-HEK Nieruchomości Sp.z.o.o. – Lompy 33, 46-160 Olesno. JeŜeli ma to być 
dokument dotyczący naszej gminy naleŜałoby   dopisać Cegielnia w OŜarowie. Podobnie w 
poz. 6 naleŜy dopisać Cegielnia w Mokrsku. 
- str. 11 punkt 3.1.1 Aktualne zapotrzebowanie na ciepło, jest  napisane „System ciepłowniczy 
gminy bazuje na następujących nośnikach energii: węglu kamiennym i brunatnym, gazie 
ziemnym butlowym i drewnie.” Dotychczas nie mamy gazu ziemnego w ogóle. 
- strona 14  Jest „ Przy drogach  gminnym lub wewnętrznych dojazdowych do osiedli i 
zakładów  oprawy zamontowane są rzadziej”. Z tego co ja wiem na drogach o gorszym 
standardzie oprawy były gęściej montowane, na kaŜdym słupie. Natomiast przy drogach 
powiatowych były rzadziej. 
- strona 23  jest „Zaleca się równieŜ rozszerzenia programu działań termomodernizacyjnych 
w mieście”. My nie jesteśmy miastem. 
- str.28 mówi się o wymianie źródeł Ŝarowych. Takich w gminie nie ma. 
Nie są to moŜe takie duŜe błędy, ale jeŜeli mamy przyjmować ten dokument to powinien być 
poprawiony. 
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Radna Strózik -  strona 6.  pkt. 2.1.1 PołoŜenie -  jest napisane „Powierzchnia gminy wynosi 
7.775 km i poniŜej pkt. 2..12. Formy uŜytkowania terenu „Powierzchnia gminy wynosi 7.775 
ha. Jest taka sama cyfra. 
Radny Szaniec –  chciałbym się zapytać czy ogrzewanie słomą jest tańsze od ogrzewania 
miarowego. Jaka jest kalkulacja?  
Pan Skośkiewicz – opalanie słomą jest tańsze, ale są kłopoty eksploatacyjne poniewaŜ słoma 
pali się gorzej i szybciej następuje erozja pieców, są kłopoty z  szlaką, z korodowaniem 
urządzeń itd. Poza tym jest duŜo więcej zanieczyszczeń ze słomy poniewaŜ słoma zawiera 
duŜo chloru. Trzeba ponieść znacznie większe koszty na ochronę środowiska związaną z 
neutralizacją pyłów. Piece do spalania słomy są inne.  
Pani Przewodnicząca  - naleŜy przyjąć, Ŝe najbardziej ekologiczne ogrzewanie jest gazem i 
paliwem, słomą mniej. 
Następnie pani Przewodnicząca odczytała opinię wydaną przez Urząd  Marszałkowski w 
Łodzi Departament Infrastruktury dot. „ZałoŜeń do Planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe gminy Mokrsko. 
Radny Majtyka -  na końcu opracowania jest załączona mapka z trasą przebiegu gazociągu. 
Jest mało czytelna. 
Firma, która projektuje przebieg gazociągu jeździ juŜ po naszej gminie i podpisuje z 
rolnikami zgody na przejście przez działki. Z tego co pamiętam trasa gazociągu róŜni się od 
trasy zaznaczonej na mapie.  
Wójt Gminy  - Firma Media Odra Warta Sp.zo.o. przedstawiła nam projekt, tj.jak by chcieli 
aby przebiegała   trasa gazociągu w naszej gminie. W lesie przechodziła praktycznie przez 
lasy prywatne. Obecnie zmieniają koncepcję i ma iść drogą po kolejce wąskotorowej. Trasa 
moŜe ulec zmianie, wszystko zaleŜy od zgody  właścicieli działek. 
 
W związku z koniecznością naniesienia poprawek zgłoszonych  przez radnych,  Rada Gminy Mokrsko 
postanowiła na dzisiejszej sesji nie podejmować uchwały w sprawie uchwalenia „Projektu załoŜeń do 
planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe Gminy Mokrsko” 
 
 

 
 

P u n k t  7 
 

Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a/ zatwierdzenia projektu „WIEJSKI LIDER SZANSĄ NA AKTYWIZACJĘ GMINY MOKRSKO” w 
ramach Działania 9.5.Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 
 
Głos zabrała pani Beata Marczak -  Projekt  pod nazwą „Wiejski Lider Szansą na aktywizację 
Gminy Mokrsko” do programu operacyjnego „Kapitał Ludzki” Działanie 9.5 oddolne 
inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich z POKL złoŜony został przez Gminę Mokrsko 
i 3 partnerów tj Stowarzyszenie Strefa Akcji, Stowarzyszenie Społeczno-Kulturalne oraz  
Gminne Zrzeszenie Ludowych Klubów Sportowych. Celem tego programu jest budowanie 
kapitału społecznego w gminie Mokrsko, wzmocnienie potencjału organizacyjnego 
organizacji zarówno formalnych jak i nie formalnych. Chcemy aby zdobycie dodatkowych 
umiejętności przez osoby uczestniczące w projekcie przyczyniło się do pozyskiwania 
środków zewnętrznych przez organizacje społeczne działające na naszym terenie. 
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W ramach projektu przeprowadzony zostanie cykl szkoleń z pisania wniosków, z podstaw 
obsługi komputera i jedno zajęcie warsztatowe z komunikacji interpersonalnej z naciskiem na 
komunikację w zespole. Szkolenia będą przeprowadzone dla 20 osób, w 2 grupach 10 
osobowych. Odbywać się będą w dni wolne od pracy. Przewidywana liczba godzin to 16 
godzin z podstaw obsługi komputera i 16 godzin z pisania wniosków. Dla wszystkich jeden 
warsztat z komunikacji interpersonalnej. Podczas szkoleń będzie zapewnione pełne 
wyŜywienie. 
W drugiej części projektu zamierzamy zorganizować wizytę studyjną do Słupna. Jest to 
miejscowość w woj.mazowieckim. W ramach tej wizyty będzie moŜna zwiedzić spółdzielnię 
socjalną  oraz  jak funkcjonuje w tej gminie CIS i zapoznać się z projektami, które Oni 
złoŜyli. Ostatnim etapem  będzie seminarium „Inicjatywy lokalne”. Będzie to spotkanie na 
terenie gminy, na którym wszystkie organizacje będą się mogły spotkać i wymienić co do tej 
pory zrobiły lub co chciałyby zrobić. Być moŜe zawiąŜą się  partnerstwa na rzecz jakiegoś 
projektu . Chcemy równieŜ aby na warsztatach z pisania wniosków wyłoniony został 
najlepszy projekt, który zostanie przez pracowników Urzędu dopracowany i złoŜony do 
instytucji grantowej celem uzyskania dofinansowania. 
Projekt rozpoczyna się 5 stycznia  a zakończy się 20 kwietnia 2009 r. Pierwsze 2 tygodnie 
będzie trwała rekrutacja nagłośniona zarówno w prasie i radio. Wartość projektu wynosi 
42.341,87 zł. Jest to projekt w 100% dofinansowany  z Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki.  Z tego projektu zostanie zakupiony laptop z oprogramowaniem, telefax, ekran do 
projektora multimedialnego, gilotyna do cięcia papieru na łączną kwotę 4.200 zł. Za wynajem 
sali dla naszych jednostek  i UG z projektu zapłacimy 7.180 zł. Zajęcia głównie będą się 
odbywały w Gimnazjum poniewaŜ  jest tam sala komputerowa  oraz niektóre wykłady w 
ŚDS. 
Wszystkie koszty związane z telefonami, materiałami biurowymi zostaną pokryte z projektu. 
Projekt został przygotowany samodzielnie przez p.Dominkę Smolnik i moją osobę. Zajął on 
II miejsce na liście rankingowej w  woj.łódzkim. 
 
Dyskusja: 
Radna Grześlak -  Na jakiej zasadzie będzie odbywał się nabór uczestników na to szkolenie? 
Pani Marczak – w pierwszej kolejności będą przyjmowane osoby, które mają rekomendację 
organizacji lub sołectw. ZaleŜy nam na tym aby zdobyć osoby, które faktycznie są 
zainteresowane i które chcą pracować dla danej organizacji. Chcemy wyłonić na terenie 
gminy taką grupę osób, która będzie wspierać pisanie tzw.”małych projektów”. 
Chcemy aby te osoby posiadły biegłą wiedzę z obsługi komputera, wyszukiwania wszelkich 
wiadomości w internecie,  pracy na generatorze wniosków, aby wiedziały co to jest cel 
projektu,  cel szczegółowy, rezultaty, produkty itd. Takie szkolenia na rynku zewnętrznym są 
bardzo drogie. 
Jest prośba do Państwa radnych, sołtysów o zaangaŜowanie się w rekrutację osób do tego 
projektu. 
5 stycznia rozpoczyna się projekt, najpierw będzie promocja projektu i następnie rekrutacja. 
Będą ogłoszenia w radiu i prasie. Stowarzyszenia będące partnerami zobowiązały, Ŝe zrobią 
spotkania podczas, którego  będzie moŜna otrzymać szczegółowe informacje. Zostanie 
opracowany regulamin rekrutacyjny dla tego projektu. Być moŜe zostanie wyznaczony 1 
dzień podczas, którego przyjmowane będą wnioski. 
Radna Gładysz –  rozumiem, Ŝe szkolenia będą  się odbywały w soboty i niedzielę. Ile godzin 
trzeba będzie poświęcić. 
Pani Marczak – szkolenia będą w soboty i niedziele. Na szkolenie z zakresu pisania 
wniosków przeznaczone są 2 dni /12 godzin lekcyjnych/ i na warsztaty  z tego zakresu  
planuje się  3 dni. Jeśli chodzi o warsztaty informatyczne chcemy grupę podzielić w 
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zaleŜności  od poziomu zaawansowania. Jeśli ktoś będzie chciał się uczyć obsługi komputera 
od podstaw będzie miał taką moŜliwość. Zajęcia dla osób bardziej zaawansowanych  będą 
wyglądały inaczej. 
Radna Gładysz  - jeŜeli nie znajdzie się lidera w danym sołectwie, co wtedy z małymi 
projektami, czy moŜna liczyć na Urząd Gminy. 
Wójt Gminy -  jeśli są małe granty to waŜne jest aby przedstawić doświadczenie, które nabyło 
się  w trakcie realizacji albo posiada się wykształcenie i  nabyte umiejętności. Moim zdaniem 
jeśli komuś zaleŜy, to powinien tak się zorganizować, aby taką osobę wytypować czy to ze 
społeczności czy z organizacji  / np.straŜy, KGW,  zespołów itd./ Z kaŜdej jednostki 1 osoba 
powinna się znaleźć. Małe granty moŜna składać przez Gminę i moŜna składać samodzielnie. 
Pani Marczak – w POKL-u na dzień dzisiejszy jesteśmy po ocenie formalnej 2 wniosków. 
„Mama, tata i ja w przedszkolu. Jest to projekt dla przedszkola w Mokrsku, gdzie przewiduje 
się zajęcia dla dzieci i młodzieŜy jak: organizacje festynu, wycieczka integracyjna dla dzieci, 
zajęcia z języka angielskiego, zajęcia z psychologiem, zajęcia na basenie. 
Drugi projekt, który złoŜyliśmy jest to „Kierowca na medal”. Jest to projekt  dający dla 12 
osób moŜliwość bezpłatnego zdobycia kwalifikacji prawa jazdy kat.C. 
Przygotowywany jest kolejny projekt dla szkół , obejmujący okres dwuletni, działanie  9.1.2 
„Zajęcia pozalekcyjne” dla wszystkich placówek. 
 
PoniewaŜ więcej zapytań nie było, Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję Uchwał i 
Wniosków o odczytanie projektu uchwały. /zał.Nr 4/ 
 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXVII/141/08 w sprawie zatwierdzenia projektu „WIEJSKI 
LIDER SZANSĄ NA AKTYWIZACJĘ GMINY MOKRSKO” w ramach Działania 9.5 Priorytetu IX 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 
 
 
 
b/ wyraŜenia zgody na uŜywanie herbu Gminy Mokrsko przez Lokalną Grupę Działania „ZIEMIA 
WIELUŃSKA” 
 
Pani Przewodnicząca Rady odczytała wniosek Lokalnej Grupy Działania „Ziemia Wieluńska” 
o wyraŜenie zgody na uŜywanie herbu gminy Mokrsko /zał.Nr 5/ 
 pani Marczak  - w logo Lokalnej Grupy Działania  „Ziemia Wieluńska” zostały 
wkomponowane herby wszystkich gminy naleŜących do LGD.  Jest on widoczny na stronie 
internetowej LGD.  
 
PoniewaŜ zapytań ani uwag nie było Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję Uchwał i 
Wniosków o przedstawienie projektu uchwały /.zał.Nr 6/ 
 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXVII/142/08  w sprawie wyraŜenia zgody na 
posługiwanie się wizerunkiem herbu Gminy Mokrsko przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania 
„Ziemia Wieluńska”. 
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P u n k t  8 
 

Zmiany w budŜecie gminy Mokrsko na 2008r 
 

Głos zabrała pani Sylwia Piekarek w zastępstwie pani Skarbnik Gminy. 
 
Proponuje się dokonać zmian w planie dochodów i wydatków na 2008 rok w sposób 
następujący: 
Dochody 
Dział  600 Transport i łączność  - zwiększa się dochody majątkowe o 8 tys.zł.  Jest to dotacja 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych zgodnie z umową z dnia 19 maja 
2008r na drogę Wichernik-Słupsko-Wieluń 
Dział 754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa  - zwiększa się dochody 
majątkowe, w tym środki na dofinansowanie inwestycji pozyskane z innych źródeł o 70.000 
zł. Są to dochody z tytułu wpłat OSP w OŜarowie na zakup samochodu. 
Dział 801 – Oświata i wychowanie -  zwiększa się dochody bieŜące, w tym dochody celowe 
otrzymane z budŜetu państwa na realizację własnych zadań bieŜących gmin o 36.072. Jest to 
dotacja na refundację pracodawcom kosztów za przygotowanie do  zawodu  młodocianych 
pracowników. 
Razem dochody zwiększają się o kwotę 114.072 zł. 
 
Wydatki 
Dział 600 – Transport i łączność zwiększa  się o 8.000 zł, tj o otrzymaną kwotę dotacji z 
WFOGR 
Dział 754 –Bezpieczeństwo publiczne i ochrona środowiska zwiększa się o 70.000 zł wydatki 
majątkowe w rozdziale Ochotnicze  StraŜe PoŜarne. 
Dział 801 – Oświata i wychowanie zwiększa się o 36.072 zł  rozdział Pozostała działalność  

 
Ponadto proponuje się dokonać przeniesień w planie wydatków między działami, 

rozdziałami i paragrafami w sposób następujący: 
Dział 600 Transport i łączność  zmniejsza się o kwotę 5.000 zł   usługi remontowe a zwiększa 
się opłaty i róŜne składki, poniewaŜ zabrakło środków  na opłacenie oc od sprzętu oraz za 
dzierŜawę budynków od SKR. 
Dział 750 Administracja publiczna, zmniejszamy o 7000 zł i zwiększamy o 2.000zł  
w tym: 
- w rozdziale Urząd Gminy zmniejszamy usługi pozostałe o 2 tys.zł na energii poniewaŜ 
mamy oszczędności a zwiększamy wydatki majątkowe na e-urzad.  
-  rozdziale  Pozostała działalność  zmniejszamy wydatki bieŜące o 5000 zł /była za duŜa 
kwota zaplanowana na Lokalną Grupę Działania/ . 
Tą kwotę przeznaczamy na obsługę papierów wartościowych, kredytów i poŜyczek jednostek 
samorządu terytorialnego tj,. na prowizję kredytów które zostały ostatnio zaciągnięte. 
Ogółem wydatki zmniejszają się o 12.000 zł i o taką samą kwotę zwiększają się.  

 
W związku z propozycją zmian naleŜy dokonać zmian w załączniku Nr 6 - wykaz  

inwestycji gminnych i zakupów inwestycyjnych do uchwały z 28 grudnia 2007r w sprawie 
uchwalenia budŜetu Gminy.  W załączniku tym proponuje się: 
- w poz.1 zmienia się zapis  nazwy zadania. Jest on następujący „Budowa kanalizacji 
sanitarnej z przyłączami i przepompowniami ścieków w miejscowości Mokrsko – część 
Mokrsko Kolonia” 
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-  zwiększyć  środki na budowę drogi Wieluń-Słupsko-Wichernik o kwotę dotacji tj.8000 zł 
/poz.. 8  w tabeli/ 
- zwiększyć o 4,5 tys.zł  kwotę na modernizację drogi wewnętrznej dojazdowej w 
miejscowości Brzeziny poniewaŜ zabrakło  środków. /poz .9  tabeli/ 
-  zmniejszyć środki na opracowanie projektów na modernizację 2  dróg o 4,5 tys.zł / poz.10 
tabeli/ 
- zwiększyć o 70.000 zł środki na zakup samochodu dla OSP OŜarów /poz.14/ 
- zwiększyć o 2000 zł środki na zakup sprzętu komputerowego wraz z oprogramowaniem dla 
potrzeb e-urząd. 
Razem wydatki na inwestycje i zakupy inwestycyjne po zmianach wynosić będą 3.177.780 zł. 
  
Radny Piśniak – proszę o poinformowanie radnych, które z 23 zadań wymienionych w 
załączniku nr 1 są juŜ zrealizowane, które są trakcie realizacji, a które ze względu na 
szczupłość budŜetu nie będą realizowane. 
Wójt Gminy -   
Poz.1 i 2 – zadanie jest jeszcze nie zakończone. Są realizowane przyłącza, z tym Ŝe płatność 
nastąpi w roku przyszłym. 
- poz. 3 i 4 – zadanie zrealizowane 
- poz.5 – zadanie nie będzie realizowane, kwota jest zbyt niska. 
- poz.6, 7, 8, 9,  – zadanie  zrealizowane 
- poz.10 – w trakcie realizacji.  
- poz.11, 12, 13 -  zadanie zrealizowane 
- poz.14 – w trakcie realizacji 
- poz.15  - zadanie musi ulec poszerzeniu 
 -poz.16, 17, 18,19 - zadanie zrealizowane 
- poz. 20 – zadanie nie zrealizowane 
- poz.21, 22 - zadanie zrealizowane 
 
 
Następnie głos zabrała pani Beata Marczak 
 W załączniku Nr 2 –Limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2008-
2010 proponuje się zmianę p-ktu 1 tj  Budowa kanalizacji sanitarnej z przyłączami i 
przepompowniami ścieków w miejscowości Mokrsko, zmieni się zakres realizacji projektu 
oraz rok realizacji. Łączne nakłady finansowe projektu wówczas będą wynosiły 4.232.180 zł, 
w wydatkach poniesionych w roku 2008 będzie wpisane 0. Planowane wydatki na 2009 rok 
będą wynosiły 4.232.180 w tym EFRR 2.601.750 zł , budŜet JST 1.630.430 zł. 
Wójt Gminy -  wszystko co było wcześniej wykonywane jest wyrzucone. Pozostaje tylko rok 
2009. Wspominałem o tym wcześniej, przy uchwalaniu porządku obrad sesji. 
Pani Marczak – jeŜeli chodzi o ocenę oddziaływania na środowisko, to  Unia Europejska  
stwierdziła, Ŝe prawo polskie jest nie zgodne z jej prawem Nie dofinansuje Ŝadnego projektu, 
który w zakresie oceny oddziaływania na środowisko nie będzie zgodny z przepisami UE . W 
związku z tym powstały wytyczne, które określają jak naleŜy postępować w tym zakresie. My 
mamy projekt z 1997 roku i realizujemy zadania na podstawie projektu zamiennego. W 
związku z tym Starostwo wydając pozwolenie na budowę wydało je zgodnie z prawem, nie 
Ŝądając Ŝadnych dokumentów związanych z oceną oddziaływania na środowisko, poniewaŜ 
wówczas nie było takich wymogów.  
 
PoniewaŜ więcej uwag nie było, Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję Uchwał i 
Wniosków o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 r./ 
/zał.Nr 7./ 
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Rada Gminy Mokrsko podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXVII/143/08 w sprawie zmian w budŜecie 
gminy na 2008 rok. 

 
P u n k t  9 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian Planu Rozwoju Lokalnego  

Gminy Mokrsko na lata  2008-2015 
 
 

Głos zabrała pani Beata Marczak -  Zmiana w Planie Rozwoju Lokalnego wynika   ze zmiany 
zakresu projektu dotyczącego budowy kanalizacji w Mokrsku. JeŜeli zmieniamy limity 
wydatków inwestycyjnych musimy zmienić równieŜ PRL. Kwoty i lata realizacji inwestycji 
muszą być identyczne w obu dokumentach. W załączniku Nr 1 do uchwały, dział IV 
realizacja zadań i projektów zmieni się  kwota całkowitego kosztu realizacji projektu – 
zgodny z limitami wydatków czyli 4.232.180 zł, w tym środki UE  - 2.601.750 zł, środki 
własne 1.630.430 zł. Realizacja projektu przewidziana jest na 2009r. Wykasowane zostały 
równieŜ „Oczekiwane rezultaty”, poniewaŜ Urząd Marszałkowski takich danych nie Ŝąda. Dla 
Urzędu Marszałkowskiego najwaŜniejsze są koszty i lata realizacji zadania oraz nazwa 
zadania. W związku z tym zmienia się równieŜ  Dział VII Plan finansowy  w poz.1 dot. 
budowy kanalizacji w Mokrsku. Lata realizacji oraz kwoty zgodne z załącznikiem nr 1 oraz 
limitami wydatków. 
 
PoniewaŜ więcej uwag nie było, Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie projektu 
uchwały w sprawie zmian Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Mokrsko na lata 2008-2015. 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXVII/144/08  w sprawie zmian Planu Rozwoju 
Lokalnego Gminy Mokrsko na lata 2008-2015. 

 
 
 
 
 

P u n k t  10 
 

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 
 

 
Przewodnicząca Rady – informację o realizacji interpelacji zgłoszonych na poprzedniej sesji 
radni otrzymali. Czy udzielone odpowiedzi zadawalają radnych. 
  
Do sposobu załatwienia interpelacji nie było uwag. 
 
Na dzisiejszej sesji zostały zgłoszone następujące interpelacje 
Radny Majtyka  
-  zgłosił wniosek o przedstawienie radnym na sesji informacji o realizacji inwestycji w 
poszczególnych sołectwach w bieŜącej kadencji z podaniem ich wartości. 
- na okres zbliŜających się Świąt BoŜego Narodzenia oraz Nowego roku wydłuŜyć do 
godz.2oo  czas świecenia lamp ulicznych w okolicy kościołów.  
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Radna Gładysz Irena - zgłosiła wniosek w sprawie ustawienia luster na drodze powiatowej  
Chotowie  naprzeciwko  kaplicy dla zmarłych.  
Radny Szaniec Wojciech  
-  ponowił interpelację w sprawie wyczyszczenia rowu przy drodze  gminnej w OŜarowie na 
odcinku od szkoły do drogi powiatowej /równoległej do drogi  powiatowej biegnącej przez 
wieś/.  Roboty miała wykonać firma POLAN, ale ze względu na koszty zrezygnowano z ich 
usług. 
- zgłosił oznakowanie 3 hydrantów ppoŜ znajdujących się w pasie drogi  w  OŜarowie/, 
poniewaŜ moŜe dojść do wypadku. /droga za zabudowaniami, od szkoły w kierunku drogi 
powiatowej/. 
- zgłosił interpelację w sprawie postawienia  znaku  ostrzegawczego „ustąp  pierwszeństwa 
 przejazdu” na drodze wewnętrznej dojazdowej obok szkoły w  OŜarowie, aby było wiadomo 
która droga jest z pierwszeństwem przejazdu.  
- Kto ma sprzątać chodnik  przy drodze powiatowej w OŜarowie od remizy OSP w stronę 
sklepu. Spadające liście z drzew leŜą i gniją na chodniku   co powoduje, Ŝe na tym odcinku 
jest ślisko i niebezpiecznie. MoŜe nawet dojść w tym miejscu do wypadku śmiertelnego.   
Poza tym liście zanieczyszczają kanalizację burzową. Pan kustosz Muzeum w OŜarowie  
uwaŜa , Ŝe utrzymanie w czystości chodnika na tym odcinku nie naleŜy do Muzeum, a 
Starostwa o tym nie pamięta. Nikt nie dba o ten odcinek drogi.  
- wyczyszczenie rynien na budynku ośrodka zdrowia w OŜarowie. 
Radna Grześlak GraŜyna-  mam sprawę do powiatu. Chodzi o wystąpienie do Powiatowego 
Zarządu Dróg o podwyŜszenie pasa jezdni na drodze powiatowej przy zjeździe na drogę do 
p.Stefaniaka.  
Radny Rzepka Wiesław  –  chciałbym zgłosić interpelację aby  wystąpić z prośbą do p.Kani 
aby duŜym beczkowozem , który waŜy ponad 20 ton nie  wjeŜdŜał  na   nowo wykonane drogi 
/na drodze Kolonia –  Stanisławów są juŜ koleiny głębokie na 20cm/. 
Radna Strózik  Teresa  - zgłaszam interpelację aby zasypać dziury w drodze do p.Spychały w 
Krzyworzece 
- chciałam zgłosić aby załoŜyć drugą lampę na słupie oświetlenia ulicznego, która 
oświecałaby  plac przed kościołem. Jedna lampa świeci na ulicę, a drugą lampę skierować na 
plac przy kościele. Jest tam bardzo ciemno jak wychodzi się z kościoła. 
Radny Słowik Zdzisław – mam sprawę do powiatu tj podziękowanie za naprawę chodnika w 
Mokrsku koło p.Antosika, ale jest jeszcze dalsza część, która wymaga remontu. Jest to 
odcinek  od szkoły  do boiska, płytki zsuwają się na skarpę, 
- mieszkańcy Korei dopominają się o załoŜenie oświetlenia na odcinku od  skrzyŜowania do 
p.Kowalskiego oraz wycięcia wszystkich  pozostałych drzew rosnących przy drodze 
powiatowej.  Ponadto z pni do ściętych drzewach wyrastają odrosty  gałęzi, które wchodzą w 
pas jezdni. W 3 miejscach jest juŜ nawet  nie moŜna   przejechać.  
Radna Grzeslak – uwaŜam, Ŝe w budŜecie przyszłego roku naleŜy uwzględnić środki na 
załoŜenie lamp. Sprawa ta ciągnie się juŜ tyle lat. 
Sołtys Ciura ElŜbieta – chciałam zgłosić interpelację  o ustawienie przy drodze powiatowej od 
strony Wielunia, jak kończy się wieś Chotów,  tablicy informacyjnej z nazwą  miejscowość 
„MĄTEWKI”. Bardzo duŜo ludzi skręca na Kolonię Mątewki, a nie wie, Ŝe za Chotowem jest 
równieŜ wieś Mątewki. 
Radna Gładysz – czy rolnicy, którzy mają pola przy drodze Chotów- Górale – Krajków 
otrzymali upomnienia  o zaprzestaniu niszczenia drogi.   
Wójt Gminy  - W ub. roku były wysłane pisma. W tym roku po interwencji p.Falendra rolnicy 
otrzymali upomnienia. Mam prośbę aby na bieŜąco  zgłaszać  sprawę. Proszę o telefon do 
Urzędu Gminy, my wzywamy Policję i rolnicy, którzy niszczą drogą  zostaną ukarani 
mandatem za niszczenie i zanieczyszczanie drogi 
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Radny Piśniak -  w budŜecie gminy na przyszły rok na I etap związany z rozbudową szkoły w 
Mokrsku jest przeznaczona kwota 223.500 .zł. Co obejmuje ten etap, ile będzie etapów, czy te 
pieniądze są pewne, czy są to pieniądze wirtualne. 
Wójt Gminy – kwota 223 tys.zł  jest to kwota jaką powinniśmy zapewnić w budŜecie jako 
udział własny odnośnie całego projektu, który jest oszacowany w kosztorysie na 1.600 tys.zł. 
Jak będziemy realizować zadanie, czy w całości czy tylko część dzisiaj nie umiem 
powiedzieć.  Jedno jest pewne, Ŝe na to zadanie musimy zaciągnąć kredyt bez względu czy 
będzie z dofinansowaniem czy nie. 
Radny Pisniak – rozumiem, Ŝe wydatkowanie 223 tys.zł. uzaleŜnione jest od pozyskania 
pieniędzy z zewnątrz. 
Wójt Gminy – 223.500 jest to nasz wkład własny, który musieliśmy wykazać w limitach 
wydatków w czasie starania się o pozyskanie środków z RPO dotyczących  edukacji. 
Przygotowując się do przetargu powinniśmy się określić co chcemy zrobić w  roku 2009, czy 
ma to być stan surowy, czy wykonane całe zadanie  łącznie z wyposaŜeniem i  z drogą. Na 
dzień dzisiejszy nie mogę określić jaka część tego zadania będzie realizowana w 2009 roku. 
JeŜeli zostanie wprowadzony obowiązek nauczania sześciolatków  to  przynajmniej 1 sala 
lekcyjna jest potrzebna dla szkoły podstawowej w Mokrsku. Wówczas priorytetem będzie  
wykonanie dobudówki. 
Radny Piśniak – w parku w Mokrsku są poznaczone drzewa do wycięcia. Czy w tym roku 
będzie jeszcze coś robione. 
Wójt Gminy – konserwator przyrody wydał decyzję na usunięcie tych drzew. Otrzymaliśmy  
potwierdzenie od konserwatora, pan nadleśniczy wydał równieŜ pozytywną opinię. Czekamy 
na  decyzję ze Starostwa odnośnie zgody na ich wycinkę. JeŜeli zgodę otrzymamy to w tym 
roku będą wycinane. Cześć drzew będzie usuwanych na zasadzie wycinki a część będzie 
usuwanych z korzeniami. 
Radny Piśniak – jeŜeli przy parku jest nadal planowane wykonanie kompleksu sportowego, to 
w parku jest jedno wielkie drzewo na placu, który ma być później zagospodarowany. To 
drzewo nie jest zaznaczone. 
Wójt Gminy -  nie chciałbym dzisiaj zobowiązywać się, które drzewa mają być wycięte w 
związku z przyszłą inwestycją. Trudno jest mi powiedzieć jak będzie wyglądać wybudowany 
obiekt. Poza tym opracowanie projektu wycięcia drzew zaleŜy od dwóch czynników tj. 
prawdy historycznej, która nawiązuje do tego co było w parku oraz prawdy przyrodniczej.  
Radny Szaniec -   prawdopodobnie pan Skrzypecki zgłaszał sprawę wyczyszczenie rynien w 
Ośrodku zdrowia, które są zapchane liśćmi poniewaŜ dookoła budynku rosną drzewa. JeŜeli 
nie będą wyczyszczone woda będzie lała się po murze.  
Wójt Gminy – chciałbym poinformować jeszcze jedną sprawę dotyczącą ośrodka zdrowia w 
OŜarowie a konkretnie apteki. Pan projektant Sułkowski przedstawił nam koncepcję 
dostosowania budynku ośrodka, w tym równieŜ apteki w OŜarowie do obowiązujących 
przepisów aby mogła być dopuszczona do  uŜytku.   
My chcieliśmy przeprowadzić  wszystkie prace w ośrodku  na zasadzie pozwolenia. Okazało 
się, Ŝe musi być projekt  poniewaŜ wewnątrz budynku nastąpią duŜe zmiany.  Bardzo duŜo 
rzeczy nie  odpowiada obowiązującym przepisom np. klatka schodowa, drzwi wejściowe itd. 
W związku z tym  musi nastąpić instalacji co i wodno kanalizacyjnej. Pierwotnie koszty 
projektu były wyliczone na kwotę ok.11 tys.zł a obecnie kwota moŜe być wyŜsza.  
W ośrodku w Mokrsku  sytuacja jest lepsza. MoŜe uda się przeprowadzić prace na zasadzie 
pozwolenia. 
Radny Majtyka – proponowałbym aby przy przebudowie ośrodka w OŜarowie pomyśleć 
równieŜ o kotłowni aby moŜna było podłączyć  salę OSP. 
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Przewodnicząca Rady -  przedstawiła: 
- pismo Sieradzkiego Stowarzyszenia Przyjaciół Medycyny Ratunkowej w sprawie realizacji 
projektu pn. Opiekun osoby starszej, który jest skierowany do osób bezrobotnych i 
nieaktywnych zawodowo z terenu województwa. 
-  Gminnej Biblioteki Publicznej w Mokrsku w sprawie zasadności prowadzenia punktów 
bibliotecznych na terenie gminy Mokrsko. 
Rada w/w pismo postanowiła przekazać  do Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Spraw Socjalnych, 
Prawa i Porządku Publicznego. 
 
 Na zakończenie sesji pani Przewodnicząca Rady oraz pan Wójt  złoŜyli wszystkim radnym, 
sołtysom serdeczne Ŝyczenia zdrowych i wesołych Świąt BoŜego Narodzenia oraz 
wszystkiego najlepszego. 
 

 
 

P u n k t  11 
 

Zamknięcie obrad sesji 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła wyczerpanie porządku obrad, podziękowała wszystkim za 
udział i następnie zamknęła obrady XXVII sesji Rady Gminy. 
 
Na dzisiejszej sesji zostały podjęte następujące uchwały stanowiące integralną część 
protokółu: 
 
Lp. Nr uchwały W sprawie 

 
1. XXVII/141/08  zatwierdzenia projektu „WIEJSKI LIDER SZANSĄ  NA 

AKTYWIZACJĘ GMINY MOKRSKO” w ramach Działania 
9.5.Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-
2013. 

2. XXVII/142/08 w  wyraŜenia zgody na posługiwanie się wizerunkiem herbu Gminy 
Mokrsko przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania 
„ZIEMIA WIELU ŃSKA” 

3. XXVII/143/08 zmian w budŜecie gminy na 2008 rok 
 

4. XXVII/144/08  zmian Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Mokrsko na lata 2008-
2015 

 
 

Na powyŜszym protokół zakończono i podpisano.- 
 
 

Protokółowała:     Przewodniczący Rady Gminy 
 
Ewa Jędrzejak                   Sokół Sabina   
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Protokół niniejszy obejmuje: 
1.Streszczenie przebiegu obrad sesji od strony 1 – 14 
2.Podjęte uchwały od strony 15 –  
3.Załączniki jak niŜej: 
 
Lp. Treść załącznika Ilość stron 
1. Wniosek Wójta gminy o przerwanie sesji w dniu 11 grudnia i 

kontynuowanie obrad w dniu 12 grudnia 2009r 
1 

2. Informacja Wójta Gminy o działalności pomiędzy sesjami 1 
3. Projekt załoŜeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energie elektryczna i 

paliwa gazowe Gminy Mokrsko 
45 

5. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu „WIEJSKI KIDER 
SZANSĄ NA AKTYWIZACJĘ GMINY MOKRSKO” w ramach 
Działania 9.5.Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
2007-2013 

2 

4. Wniosek LGD „Ziemia Wieluńska o wyraŜenie zgody na uŜywanie 
herbu gminy Mokrsko 

2 

5. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na uŜywanie herbu 
Gminy Mokrsko przez Lokalna Grupę Działania „Ziemia Wieluńska” 

1 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok 5 
7. Projekt uchwały w sprawie zmian Planu Rozwoju Lokalnego Gminy 

Mokrsko na lata 2008-2015 
26 

8. Zbiorcze zestawienie odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone 
na sesji Rady Gminy Mokrsko w dniu 12 listopada 2008r 

4 

 
 
 
 

 
 

 


